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Warning

  •    Risk of overheating! Never install the DVD player in a confi ned space. Always 
leave a space of at least four inches around the DVD player for ventilation. Ensure 
the curtains or other objects never cover the ventilation slots on the DVD player.
Never place the DVD player, remote control or batteries near naked fl ames or • 
other heat sources, including direct sunlight. 
Only use this DVD player indoors. Keep this DVD player away from water, • 
moisture and liquid-fi lled objects.
Never place this DVD player on other electrical equipment.• 
Keep away from this DVD player during lightning storms.• 
Where the mains plug or an appliance coupler is used as the disconnect device, • 
the disconnect device shall remain readily operable.
Visible and invisible laser radiation when open. Avoid exposure to beam.   • 

 警告

 小心过热！切勿将 • DVD播放机安装在封闭空间内。 始终在DVD播放机周围留
出至少 4 英寸的空间以便通风。确保窗帘或其它物体不会遮挡DVD播放机上
的通风槽。
  切勿将 • DVD播放机、遥控器或电池放在明火或其它热源（包括直射的阳光）
附近。
  仅在室内使用此 • DVD播放机。让此DVD播放机远离水、湿气和盛有液体的物
体。
  切勿将此 • DVD播放机放在其它电子设备上面。
  雷电天气期间，请远离此 • DVD播放机。
  将电源插头或设备耦合器用作断电设备时，该断电设备应可以随时使用。 •
  该设备打开时，存在可见及不可见的激光辐射。 避免直视激光束。 •
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TV OUT

YPbPr & 
AUDIO OUT L/R
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